
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 15. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 90
Vil ministeren i et skema fordelt efter landets kommuner redegøre for antallet
af elever i folkeskolens normalklasser, som går/gik i klasser til og med 24 ele-
ver, samt antallet af elever som går/gik i klasser med 25 eller flere elever. Op-
gørelsen ønskes foretaget for hvert af skoleårene fra 2009/10 til og med
2016/17? Der henvises til de nyeste tal fra Danmarks Statistik, som fremgår af
notatet ”Næsten ingen folkeskoleklasser har over 30 elever”, den 9. marts
2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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